
Mircea Titus Dobre, candidatul USL
în Colegiul 7 Camera Deputaþilor

„Privesc agricultura
ca pe o prioritate
naþionalã. Trebuie 
sã redevenim
grânarul Europei”

Social-democratul Mircea Titus Dobre
candideazã, la alegerile parlamentare din 
9 decembrie, pentru un mandat de deputat
în Colegiul 7, din partea USL.
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Peºtera va gãzdui Scena Naºterii
Mântuitorului, ca odinioarã  

Corul Arhiepiscopiei
Tomisului, Cristian
Brancu ºi Provincialii
anunþã sosirea
sãrbãtorilor la Peºtera  
Peºtera devine în ajunul sãrbãtorilor de iarnã,
ºi nu întâmplãtor, unul dintre principalele
puncte de atracþie ale judeþului. 

Bani pentru lucrãri 
de canalizare, 
la Rasova

Primarul de la Rasova, Mihalache
Neamþu, a anunþat cã a iniþiat
procedura de licitaþie publicã în
vederea înfiinþãrii unei staþii de
epurare ºi amenajãrii reþelei 
de canalizare pe o distanþã de
patru kilometri. 
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Primarul de la Limanu
aºteaptã fonduri de la 
Guvern pentru asfaltãri 

Primarul din Limanu,

Nicolae Iustin Urdea,

se implicã la aceastã

datã pentru a atrage

finanþare în privinþa

amenajãrii drumurilor

în zonele unde s-a

reuºit montarea reþelei

de canalizare.

Proiect de peste 
15 milioane de lei, 
la Techirghiol
Primarul oraºului Techirghiol, Adrian
Stan, a anunþat, ieri, într-o conferinþã de
presã, cã a reuºit încheierea
contractului de finanþare cu Ministerul
Dezvoltãrii Regionale ºi Turismului în
privinþa  amenajãrii turistice a malului
lacului Techirghiol.

Camelia BÃLAN
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Cãminul Cultural Coslugea

a intrat în reabilitare  
Primarul comunei Lipniþa,  Florin Onescu,  a explicat
cã  lucrãrile  de  reabilitare  a  Cãminului  Cultural
Coslugea,  iniþiate  de  Consiliul  Judeþean  Constanþa,
au  început  în  urmã  cu  trei  sãptãmâni.  
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Cu un primar ajuns la al 13-lea an de mandat 

Mizerie ºi dezinteres pentru
localitate ºi conflicte puternice
în Consiliul Local, la Cerchezu ADMINISTRAÞIE              6

Un ONG din Bucureºti 

se va ocupa de Cãminul 

de bãtrâni de la Crucea 
Primarul localitãþii
Crucea, Gheorghe
Frigioi, a precizat cã
în primãvara anului
viitor cel mai sigur va
avea loc inaugurarea
Cãminului de bãtrâni
din localitate, ale
cãrui lucrãri se vor
încheia curând.

Primarii refuzã distribuirea
alimentelor comunitare în
campania electoralã! 
Spre deosebire de anii trecuþi, alimentele
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ZIUA  SatelorZIUA  SatelorZIUA  Satelor

Citiþi astãzi
suplimentul 

Sãrbãtori liniºtite!  

Unde s-a blocat dosarul 
ISU Dobrogea? ................................ 3

Foºtii comandanþi ai
Inspectoratului pentru
Situaþii de Urgenþã
Dobrogea, acuzaþi de
procurorii DNA de corupþie
ºi condamnaþi de Curtea
Supremã la închisoare cu
executare, mai au de
aºteptat pânã sã li se
judece recursurile prin care
vor sã-ºi dovedeascã
nevinovãþia.

JOI,
29 NOIEMBRIE 2012

preþ: 1 leu

Candidatul PP-DD în Colegiul 8 Camera
Deputaþilor

George Andrei
Popescu ia la pas
strãzile din
Compozitorilor,
cartierul „înghiþit”
de noroaie 

George Andrei Popescu, aspirant PP-DD la un
mandat de deputat în Colegiul 8, s-a deplasat,
ieri, în cartierul Compozitorilor din Constanþa...
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Consiliul Judeþean Constanþa (CJC) s-a reunit, ieri,
în cadrul unei ºedinþe ordinare, context în care a
fost aprobat proiectul de hotãrâre privind
exprimarea acordului de preluare, cu titlu gratuit,
de cãtre Judeþul Constanþa - Consiliul Judeþean
Constanþa, a pachetului de acþiuni reprezentând
15% din capitalul social al Companiei Naþionale
„Administraþia Porturilor Maritime Constanþa” S.A.
Constanþa. Amintim cã ºi Consiliul Local Municipal
Constanþa a adoptat aceastã hotãrâre în ºedinþa
de sãptãmâna trecutã.

Referitor la acest proiect, preºedintele CJC,

Nicuºor Constantinescu, a declarat: ?Pentru cã nu
au Port, CJC ºi celelalte consilii locale devin acþionare
la CNAPMC. Devin acþionare pentru cã aºa este ºi
în Portul Rotterdam, unde proprietari sunt autoritãþile
locale din Rotterdam ºi beneficiarii sunt cetãþenii
din Rotterdam. Aºa vor fi ºi cetãþenii din judeþul
Constanþa beneficiari pentru cã graniþa Uniunii
Europene este aici, la Constanþa, Marea Neagrã
este aici, la Constanþa, nu este la Bucureºti ºi e
normal sã fie aºa, sã se întoarcã ºi cãtre autoritãþile
locale, cãtre cetãþenii municipiului ºi judeþului
Constanþa beneficiile existenþei acestui port la
Marea Neagrã”.

„Trãdare naþionalã”?
Constantinescu a fãcut, însã, ºi câteva declaraþiile

legate de ceea ce el a numit ?un acord secret”.
Acestea au vizat-o pe democrat liberala Anca Boagiu,
fostul ministru al Transporturilor. ?Am citit o copie
a unui document semnat de Ministerul Transporturilor,
de Anca Boagiu, respectiv cu ministrul Transporturilor
al Olandei, prin care se promitea predarea
managementului Portului Constanþa cãtre Portul
Rotterdam, contra susþinerii României de a intra
în Spaþiul Schengen. Era un ºantaj ºi, în opinia
mea, o trãdare naþionalã din partea românã, a
doamnei ministru al Transporturilor. Acest acord
prevederea predarea managementului Portului
Constanþa cãtre Portul Rotterdam, cãtre portul

concurent Portului Constanþa, ca sã vorbim româneºte.
Or, acest lucru se numeºte trãdare naþionalã. Nu
poþi sã predai acest port pe nimic, doar pe promisiunea
cã ne vor susþine în Spaþiul Schengen”, a afirmat
preºedintele CJC. Nicuºor Constantinescu nu a
arãtat, în ºedinþa de ieri, o copie a acestui document,
declarând însã cã acest lucru se va întâmpla într-un
viitor apropiat.

„Îi intereseazã banii din Portul
Constanþa”

În replicã, fostul ministru al Transporturilor,
Anca Boagiu, a contrazis declaraþiile lui Constantinescu,
afirmând cã interesele USL în Portul Constanþa
constau în bani ºi infrastructurã. „Sã arate copia.
Minte! Nu existã un astfel de document. Lupta lor
(n.r.  - a reprezentanþilor USL) de a prelua Portul
Constanþa, ca ºi Aeroportul Mihail Kogãlniceanu,
de altfel, nu dovedeºte decât faptul cã ne vor afarã
nu doar din Uniunea Europeanã, ci ºi din NATO,
pentru cã vom deveni parteneri necredibili pentru
toatã lumea. Acest document nu existã. Îi intereseazã
doar infrastructura ºi banii din Portul Constanþa”,
a precizat Boagiu.

Fostul ministru al Transporturilor a explicat cã
relaþia între Portul Rotterdam ºi Portul Constanþa
a vizat doar transportul între state, nicidecum un
schimb de management de þarã. ((AA..CC..))

În prezent, Emanoil Moraru
se aflã în concediu, iar în
locul sãu, în fruntea
Serviciului de Intervenþii
Rapide se aflã Adrian
Cerneagã. Pânã la acest
moment, comanda
Inspectoratului de Poliþie al
Judeþului Constanþa nu a
anunþat cine va rãmâne la
ºefia SIR, însã se aºteaptã
împuternicirea unui ofiþer din
cadrul inspectoratului pânã la
organizarea unui concurs în
vederea ocupãrii funcþiei
deþinute de comisarul-ºef de
poliþie ing. Emanoil Moraru.
Aproape de începutul acestei
luni, Moraru a apãrut
dezbrãcat, cu o perucã pe cap
ºi cu o armã în mânã. Pozele
în cauzã nu doar cã au fãcut
înconjurul þãrii, dar au apãrut
ºi în tabloidul britanic Daily

Mail. Recent, la bursa
zvonurilor au apãrut noi date
cu privire la acest dosar. Mai
exact, se spune cã cei care au
dat pozele publicaþiilor
centrale au încasat între 50 ºi
80 de milioane de lei vechi. Ca
urmare a verificãrilor
declanºate de conducerea
Poliþie din Constanþa, a fost
identificat ºi fotograful de
ocazie în persoana lui Ion
Cristian Neculae. Acesta a fost
condamnat de Curtea de Apel
Bucureºti la patru luni de
închisoare cu suspendare
pentru nerespectarea
regimului armelor ºi muniþiilor,
motiv pentru care s-a decis
încetarea raporturilor de
serviciu. Potrivit surselor, cei
care au încasat banii pe poze
lucreazã în continuare în 
IPJ Constanþa.

RADET ne asigurã cã nu va creºte factura  

Probele la rece nu sunt plãtite 
de abonaþi  ...................................... 2

V-aþi întrebat vreodatã de
câtã apa este nevoie pentru
a umple reþeaua termicã a
RADET? Dar pentru a umple
instalaþiile termice interioare
de încãlzire ale
consumatorilor din
municipiu, racordate la
sistemul centralizat de
termoficare?

Atenþie constãnþeni

Primãria cautã firmã pentru
demolarea construcþiilor ilegale ...... 2

Primãria Constanþa va
organiza, în luna decembrie,
o procedurã de achiziþii
publice pentru atribuirea
contractului „Lucrãri de
demolare ºi desfaceri de
construcþii de orice fel,
nelegal executate în
municipiul Constanþa”. 

Iustin Fabian Roman, candidatul ARD

„Micii agricultori au nevoie de ajutor” ... 2

Ultima zi în Poliþia Românã pentru ºeful DIAS

Cât s-a plãtit 
pentru pozele cu
Emanoil Moraru
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Adevãrul pur din dosarul morþii Larei ªaban 

„Am luat o sticlã de suc
de lãmâie pentru cã îmi
era greaþã. (...) ªaban a
tras pe dreapta pentru 
a-ºi satisface nevoile”
Ieri, la Tribunalul din Constanþa a debutat, efectiv, judecata
în dosarul în care Gilberto Ghiunal ªaban ºi George
Davidescu sunt acuzaþi de uciderea Larei ªaban, sora
primului menþionat. În faþa magistraþilor, George Davidescu
a descris cu lux de amãnunte ceea ce s-a întâmplat în seara
zilei de 3 mai, când Lara ªaban a fost ucisã într-un
apartament din Constanþa de care se îngrijea Davidescu.

Boagiu: Îi intereseazã doar banii

Scandal Anca Boagiu - Nicuºor Constantinescu pentru port

3

Mâine este ultima zi în care ºeful Serviciului de
Intervenþii Rapide Constanþa, comisar-ºef de poliþie
ing. Emanoil Moraru, va mai fi angajat al Poliþiei
Române. Din data de 1 decembrie, comisarul-ºef
va ieºi la pensie. 


